
 
 

Verksamhetsberättelse 2020 
Företagarna Höganäs 

VISION Vi vill kunna överlämna ett land och ett samhälle till våra barn och barnbarn 
som är i bättre skick än det land som vi fick till skänks av tidigare generationer. 

 

SYFTE Företagarna erbjuder nätverk, kunskap och praktisk hjälp samt driver utvecklingen 
för ett bättre företagarklimat, så att företagare får rätt förutsättningar för att kunna 
utveckla sin verksamhet och nå sina mål. 
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Verksamhetsberättelse 
	
Styrelsen 
Styrelsen har under året bestått av: 
 
Ordförande/IT-ansvarig Adrian Wallenholm 
Vice ordförande  Livia Deák Jönsson 
Sekreterare/Medlemsansvarig Lars Lundberg 
Kassör Adam Sandin 
Ledamot/Marknadsansvarig Anna Mikkelgaard  
Ledamot/Eventansvarig Simon Andersson  
Ledamot Torbjörn Lindhe 
Ledamot Ludwig Lilienström  
Suppleant Tiffany Jönsson  
Suppleant Jacob Westlund (student Kullagymnasiet) 
Suppleant Eddy Jesperson (student Kullagymnasiet) 
 
Revisor Bertil Toreson 
Revisorsuppleant  Eija Viitanen   
Valberedning Per-Ola Hallqvist (sammankallande) 
 Adrian Wallenholm 
 Tiffany Jönsson 

Medlemsutveckling 
I början av året hade föreningen 136 medlemmar. Under året har vi värvat 16 nya 
medlemmar och 19 har lämnat. Vårt medlemsantal per den sista december 2020 var 133.  
 
Ekonomi  
Verksamhetsåret har löpt enligt förväntan. Styrelsen har använt årets intäkter för att ge 
återbäring till medlemmarna samt att marknadsföra föreningen lokalt genom intressanta 
arrangemang. 
 
Se separat resultat- och balansräkning. 
 
Lokalt företagarklimat 
Under året har vi arbetat för att stärka våra positioner och vara den självklara rösten i 
lokala näringslivsfrågor: 
 

• Rekryteringsmässan 27 feb i samarbete med Höganäs kommun. Några 
styrelsemedlemmar hjälpte bl.a. till med CV-granskning. Rekryteringsmässan 
hölls detta år i Saluhallen i Magasin 36. 

 
• Deltagit i Höganäs kommuns Stadshusluncher (tre tillfällen) med egen 

programpunkt. Specifikt den 6 mars genomförde vi en s.k. Tårtaktivitet där vi 
bjöd på tårta. På tårtan illustrerade vi tre områden: Tummen upp: 
”Näringslivsfokus”, Tummen ned: ”Samverkan skola-näringsliv” och Pusselbit: 
Centrumsituationen  

 
• Två studenter (UF-företagare) från Kullagymnasiet har suttit i styrelsen 
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• Vi har gjort flera försök att upprätthålla dialogen med Kullagymnasiet utan 

resultat. 
 

• Ordförande Adrian Wallenholm har deltagit i en workshop kring 
gymnasieskolans framtid den 20 april på Rusthållargården. 
 

• Styrelsen har haft regelbundna möten med kommunens näringslivsavdelning. 
 

• Företagarna Höganäs har varit medarrangör runt värdskapet för nätverket 
LunchIn. Luncherna förde en tynande tillvaro under våren (p.g.a. pandemin) för 
att i september somna in p.g.a. totalt ointresse 

 
Event och medlemsaktiviteter 
 

• Årsmötet hölls den 12 mars (just när pandemin började ge restriktioner i 
samhället). I samband med årsmötet höll Kalle Rosensköld en föreläsning om 
”Personlig marknadsföring med (mobil)film”  
 

• Årets Företagarfest den ställdes in pga. Pandemin. Våra traditionella pranks 
genomfördes dock med Årets Företagare och Årets Unga Företagare. Filmerna 
har visats på en Stadshuslunch samt lagts upp på vår Facebook kanal. Årets 
vinnare 2019 var: 

 
Årets Företagare  Erik Ahlskog, ICA Kvantum 
 
Årets Unga Företagare Kim Son Huynh, Tokio Sushi 
 
Årets Entreprenör Blå Hallen: Martin Enget, Sylvia Enget och 

Joakim Bengtsson 
 

Årets Serviceprofil Indieprints: Magnus Bris, Mathias Bris och 
Kristofer Bris 

 
Höganäs Stadsstjärna Lions Club Höganäs (utsedd av HHEF) 
 
Vinnarna hyllades med diplom och blommor på två olika halvdigitala 
Stadshusluncher 
 

• Vi genomförde en aktivitet ”Lyft fram våra medlemmar i ljuset” där vi erbjöd 
medlemmar att presentera sig i vår Facebookkanal. Tyvärr var intresset klent. 

 
• Då vi inte kunde hålla vår traditionella Luciafrukost med boktips från Christoffer 

Palmer (Höganäs Bokhandel) ersatte vid detta med att filma på plats i 
bokhandeln. Filmen lades ut på vår Facebooksida och fick 3 000 visningar. 
 

• Under året har vi haft en regelbunden kommunikation i vår Facebook-kanal där 
antalet följare ökat till 902 personer. 
 

• Som marknadsföring och uppmuntran skickade föreningen ut en julhälsning med 
10 Euronäs till samtliga medlemmar. Dessa ca 13000kr stimulerar också 
handlarna i Höganäs. 
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Internt arbete och styrelsearbete 
Styrelsen har haft fem styrelsemöten. 
 
Vi har deltagit i regionen och riksorganisationens aktiviteter: 

• Sekreterare Lars Lundberg deltog i Företagarnas kongress den 29 maj - digitalt 
• Sekreterare Lars Lundberg och marknadsansvarig Anna Mikkelgaard har deltagit 

i Kick-off för förtroendevalda den 16 oktober – digitalt 
• Vidare har vi deltagit i ett antal regionala och nationella (digitala) möten och 

webbinarier 
 
Medlems- och rekryteringsarbete 
På grund av pandemin har vi inte kunnat hålla några fysiska aktiviteter efter årsmötet i 
mars. Vi har ökat vår närvaro i sociala medier (Facebook) för att vara synliga. 
 
Övrigt 
Företagarna Höganäs genomförde en enkät hur Covid-19 påverkat lokala företag 
(medlemmar) i Kullabygden. Enkäten genomfördes under vecka 50 genom korta 
telefonintervjuer kring 7 frågor. Av våra 135 medlemmar valde vi ut 35, varav 26 (80 %) 
svarat/gått att få tag på, vilket motsvarar 20 % av medlemmarna. Resultatet 
presenterades kort på Stadshuslunchen den 11 december. 
 
Apollo 
Företagarna Höganäs har haft representation i Fastighetsaktiebolaget Apollo, i vilket 
Företagarna äger ca 63% av aktierna. Fastigheten är en donation från mitten av 1920-talet 
som samägs med Handelsklubben. Till detta bolag har styrelsen i enlighet med 
bolagsordningen tillsatt tre ledamöter och två suppleanter.  
Per Broman är ordförande, Adrian Wallenholm och Per-Ola ledamöter samt Torbjörn 
Lindhe och Simon Andersson suppleanter. 
 
Fonderade medel 
Föreningen har större belopp öronmärkta medel som kan dela ut bidrag ”för yrkenas 
förkovran” och föregående styrelser har utrett frågan utan tydligt resultat. Utredningen 
har fortlöpt under året och har börjat närma sig en lösning.  
 
Föreningen har påverkats av coronaviruset på följande sätt 
Möjligheterna till nätverkande för medlemmar har försvårats, men detta har samtidigt 
minskat föreningens kostnader. Omställningen till mer digitala aktiviteter har inte skett 
tillräckligt snabbt. En positiv medlemstillväxt kan på sikt försämras på grund av detta. 
 
Företagarna 2021-02-23 
 
 
________________________  ________________________ 
Ordförande: Adrian Wallenholm  Vice ordförande: Livia Deák Jönsson 
 
 
________________________  ________________________ 
Sekreterare: Lars Lundberg   Kassör: Adam Sandin 
 
 
________________________ ________________________ 
Ledamot: Anna Mikkelgaard                             Ledamot: Simon Andersson 
 
    
________________________       ________________________ 
Ledamot: Torbjörn Lindhe       Ledamot: Ludwig Lilienström 
    


